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السيرة الذاتية

م .د. عباس علي حسين العامري
 ------------------------------------

السيرة الشخصية:
الاسم: عباس علي حسين 
           اللقب : العامري
           محل الولادة : بغداد / العراق – 1978م.
اللقب العلمي: مدرس .
           الجنسية: عراقية
           مكان العمل الحالي: كلية الزراعةـ جامعة  كربلاء.
           الوظيفة الحاليـــــة: تدريسي.  
  الخبرة الأكاديمية: 8 سنوات في جامعة كربلاء.
الهاتف: 07811928696
البريد الالكتروني : alameryabbas565@yahoo.com
المؤهلات العلمية:
· دكتوراه في علوم التربة والمياه (خصوبة وتغذية النبات) – كلية الزراعة / جامعة بغداد/ 2012م.
· ماجستير في علوم التربة والمياه – كلية الزراعة / جامعة بغداد/ 2005م.
· بكالوريوس في العلوم الزراعية (علوم التربة والمياه) – كلية الزراعة/ جامعة بغداد/ 2002م.
الخبرات الإدارية:
1- مدير شعبة ضمان الجودة والاداء الجامعي ، مدة سنتين (2011-2013م) كلية الزراعة – جامعة كربلاء.
2- مقرر قسم المحاصيل الحقلية  كلية الزراعة  ــ جامعةكربلاء 2013ــ حتى الآن.
الأبحاث العلمية : 
· هناك اكثر من 8 بحوث منشورة في مجلات علمية مختلفة .
· 
الخبرات العلمية الأكاديمية:
1- عضو اللجنة العلمية ـ قسم المحاصيل الحقلية ــ كلية الزراعة ــ جامعة كربلاء ـ من 2012م وحتى الان.
2- تدريس مواد اساسيات التربة، وتغذية النبات، وخصوبة التربة ، وملوحة التربة - كلية الزراعة – جامعة كربلاء–من 2006م- حتى الان .
3- تحكيم عدد من الأبحاث العلمية، لبعض المجلات العلمية لأغراض النشر.
4- فحص الإنتاج العلمي، والتحكيم، لأغراض الترقية.

الخبرات الفنية:
1- عضو اللجنة العليا لضبط الجودة – كلية الزراعة – جامعة كربلاء ـ2011 ــ 2013م.
2- عضوا في اللجنة التحضيريةللمؤتمر الثاني لكلية الزراعة – جامعة كربلاء – 2012م.
3- عضوا في عدد من اللجان  في كلية الزراعة،جامعة كربلاء من 2008 – إلى الآن.

المؤتمرات والندوات :
· المشاركة في عدد منالمؤتمرات والندوات المحلية في موضوعات علمية مختلفة.

C.V  
Personal vitae
Name : Abbas Ali Hussein  
Family name :alamery  
Place of birth : Iraq – Baghdad -1978 
Scientific title: Lecturer 
Nationality : Iraqi 
Address : Iraq –Holy Karbala \ Karbalauniversity – College of agriculture  
Phone number : 07811928696 
E-mail Address : alameryabbas565@yahoo .com 
Academic degrees : 
-BHD  in Soil and Water sciences (Fertility and Plant Nutrition \ Baghdaduniversity – College of agriculture – 2012.
-Master in Agriculture Sciences (Soil and Water sciences) / Baghdaduniversity – College of agriculture – 2005.
- BSc.  degree  in Agriculture Sciences (Soil and Water sciences) / Baghdaduniversity – College of agriculture – 2002 .  
Managerial Expertise:
1. Director ,Division of Quality Assurance and University Performance (2011-2013)- Karbalauniversity – College of agriculture.
2. Decision of Field Crop Department Karbalauniversity – College of agriculture.
Scientific Research:
 There are more than 8 unpublished research in Various Scientific Journals.
Scientific Expertise:
1.Member of the Scientific Committee -  Field Crop Department Karbala university – College of agriculture.
2.teaching lessons Principles of Soil Science, Soil Fertility, Plant Nutrition , and Soil Salinity Karbala university – College of agriculture.
3. Evaluating a number of  scientific research to some scientific journals for the purpose of publishing .
4.Examine the Scientific output  and evaluation for purpose of the upgrade . 
Technical Expertise:
1.Member of the Supreme Committee for Quality Control -Karbalauniversity – College of agriculture.
2.Member of the Preparatory Committee for the Second Conference -Karbala university – College of agriculture 2012.
3.Amember of several Committees - Karbala university – College of agriculture.
Conferences and Seminars:
-Participate in a number of  local Conferences and Seminars in different scientific topics.
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